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Aktuella frågor

Stadsstyrelsen 10.05.2021 § 150

 1. Stadsdirektören informerade om att strategiarbetet startar genom
intervjuer av avgående fullmäktige som en del av strategiprocessen.

 2. Boende och den framtida välfärds- och bildningskommunen är bl.a.
tyngdpunkter för utvecklingen.

 3. Coronaläget går successivt mot det bättre. En del av vaccinen kommer att
tillfalla företagshälsovården i Åbo, vilket minskar antalet doser också till Pargas.

 4. Nina Söderlund ansåg att det skulle vara viktigt att stadsstyrelsen analyserar
aktuella uppgifter gällande befolkningssiffrorna som stöd för sitt arbete.

 5. Uthyrningen av Käldinge fiskehamns område och anläggningar är föremål
för utredningar. Hyresanbudstävlan är nu aktuell.
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